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Social- og Indenrigsudvalget 

Til: Social- og indenrigsministeren 

Dato: 19. november 2019 

   

   

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

   

 

SOU alm. del 

  

   

Spørgsmål 129 

Vil ministeren redegøre for, hvordan Decibel - landsforeningen for børn og unge 
med høretab - kan anvendes som medspiller i relation til at skabe et nationalt 
overblik over det specialiserede handicapområde, idet det bemærkes, at Decibels 
arbejde blandt andet er at overføre kvalitets- og dokumentationsfunktion fra det 3-
årige behandlingsforløb ved navn Auditory Verbal Therapy (AVT) til brug for 
handicapområdet? 
  
Der henvises til artiklen ”Ingen snuptagsløsning kan løfte handicapområdet” bragt i 
Altinget den 5. november 2019, hvor det bl.a. fremgår, at Socialdemokratiet inden 
folketingsvalget den 5. juni 2019 foreslog, at det specialiserede handicapområde 
kunne sikres ved at lade sig inspirere af sundhedsområdets planlægning, ligesom 
det fremgår, at ministeren i samarbejde med aktører og institutioner som det første 
vil skabe et nationalt overblik over det specialisererede område.  

   

   

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og ikkemedlem af 
udvalget (MFU) Jacob Jensen (V). 

Svarene bedes sendt elektronisk til spørgerne på Anni.Matthiesen@ft.dk, 
Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk. 

   

På udvalgets vegne 

   

Kirsten Normann Andersen (SF) 

Formand 
 

 

Social- og Indenrigsudvalget 2019-20
SOU Alm.del -  Spørgsmål 129

Offentligt



 

     

 

Udskrevet 19-11-2019 Kl. 10:25:48 
 

 

Side 2 | 2 
 

 

 

   

 


